
                                                          Sociálna komisia  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 28.03.2011 
Číslo:   8 
Vybavuje:  Ing. Zuzana Jusková 

 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja, konaného dňa 28.03. 2011 

Prítomní:  

MVDr. Anna Jenčová   
Členovia komisie - poslanci: 

PhDr. Ľubica Rošková 

Mgr Jana Mondiková 

RSDr. Juraj Beňa 

Ing. Ján Kokarda 

MUDr. Marián Hojstrič 

Ing. Ján Babič   
Členovia komisie - neposlanci: 

Mgr. Beáta Horváthová 

Ing. Timea Zacharová 

JUDr. Mária Lešňanská 

Mgr. Helena Kováčová 

MVDr. Marián Petro 

Bc. Zoltán Kónya 

   
Ing. Zuzana Jusková , tajomníčka sociálnej komisie  
Hostia :  
PhDr. Agnesa Stojničová 
Ing. Mária Karafová 
Mgr. Jana Jarušinská 
Ing. Emília Szilágyiová 
JUDr. Szunyog 
Ospravedlnení:                              
Štefan Duč 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
Bod 1. 
 V úvode predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie, ostaných prítomných  
a  informovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Prítomní schválili predložený  program  
zasadnutia. Predsedníčka informovala o blížiacom sa termíne (31.3.2011)  predloženia 
oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomeroch. 
 



Bod 2 :  
Správa o výsledku kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami Európskych 
spoločenstiev a iných prostriedkov zo zahraničia na Strednej odbornej škole, 
Ostrovského 1, Košice 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Bod 3 :  
Návrh  Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám 
a školským zariadeniam 
VZN získalo prehľadnejšiu formu, boli zapracované legislatívne zmeny, zrovnoprávnilo sa 
financovanie verejných, neverejných  a cirkevných škôl. 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť bez 
pripomienok.   
 
Bod 4:  
Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2010 
Bližšie bola analyzovaná potreba vykrytia služieb vo verejnom záujme (SAD). Dôvody 
zvýšenia straty v roku 2010 oproti 2009 o cca 1 400 000 Eur. Sociálna komisia žiada odbor 
dopravy  pripraviť analýzu vyťaženosti spojov a percentuálne vyjadrenie štruktúry zliav.  
                                                                                                                                   T: priebežne 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť bez 
pripomienok 
 
Bod 5 :  
Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 
Materiál úzko súvisí so záverečným účtom KSK. 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 
prerokovať.  
 
Bod 6:    
Aktualizácia zoznamu trvalo podporených podujatí na rok 2011 a poskytnutie dotácie 
nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 
Ing. Karafová prezentovala aktualizovaný zoznam. Pri zmenách sa zohľadňovala  kvalita 
akcie v roku 2010, predložená žiadosť na rok 2011. 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 
prerokovať.  
 
 
 
 
 
 



Bod 7: 
Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Bod 8: 
Predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode akcií 
v spoločnostiach NsP Spišská Nová Ves, a.s., NsP Trebišov, a.s., NsP sv. Barbory 
Rožňava, a.s. a NsP Štefana Kukuru Michalovce, a.s. 
Ing. Jusková informovala o obchodno – verejnej súťaži a o predložených návrhoch. Členovia 
komisie budú písomne informovaní o výsledkoch procesu verejného vypočutia oboch 
kandidátov. 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Bod 9: 
Personálne zmeny v DSS Kráľovce, n.o. 
Ing. Jusková informovala o dôvodoch zmeny na poste riaditeľa zariadenia, a o postupe pri 
výbere riaditeľa. 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Bod 10: 
Zásady hospodárenia s majetkom  Košického samosprávneho kraja 
JUDr. Szunyog vysvetlil dôvody prijatia aktualizovaných zásad: legislatívne zmeny, bližšia 
špecifikácia úkonov, zosúladenie s právnymi predpismi, zjednodušenie procesov. 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 
prerokovať.  
 
Bod 11: 
Informácia o zmenách zákona o sociálnych službách 
Účinnosť novely zákona o soc. službách je od 1.3.2011. 
Uznesenie komisie: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie. 
 
Bod 12: 
Diskusia 
Komisia odporúča žiadosť NsP Rožňava o poskytnutie finančných prostriedkov riešiť v rámci 
prevodu akcií nemocníc. 
 
V Košiciach     28.03. 2011 
 
Zapísala : Ing. Zuzana Jusková        MVDr. Anna Jenčová v.r. 
     tajomníčka sociálnej komisie    predsedníčka sociálnej komisie 
 


